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Assistents 
 
Pressident: 
 
Diego Gómez. 
Està present també Xavier Pérez 
 
Presidents o representants 
legalment autoritzats de les 
associacions: 
 
Alicia Sierra 
Àrea comercial Av. Sants Patrons i 
adjacents 
 
Ana Giner 
Àrea comercial zona Centre 
 
Marisa Martínez 
Associació empresarial d'Alzira 
 
Victoria Palomares 
Àrea comercial  Parc Pere Crespí 
 
Francisco Gómez 
Àrea comercial Pérez Galdós 
 
Bernat Iborra 
 Àrea Dtor Ferran 
 
Representant de l'oposició: 
Luisa Castells 
 
Ricardo Belda, regidor de l'oposició, 
convidat a escoltar la reunió. 
 
Secretària 
Carmen Herrero. 
Assistent Teresa Pons 
 

 

 
 

ACTA Nº 06/20.- CONSELL ASSESSOR DE COMERÇ 
01 de juny de 2020 

 
 

 
 
 
 
 
Sent  les 15.30 h, i reunits de forma telemàtica, a 
través de vídeo conferència, del dia dalt indicat, 
es reunixen al marge les persones nomenades al 
marge, components del Consell Assessor de 
Comerç, constituït a l'empar d'allò que establixen 
els Estatuts que li són propis, en virtut de la seua 
ratificació en la sessió plenària celebrada el dia 
trenta-u de març de dos mil quatre, tot allò amb 
l'objecte de tractar: 
 
 

ORDRE DEL DIA 
 

1. Aprovació acta anterior (13 de maig    
2020) 

2. Plataforma venda online “Alzira es 
comercio” “Alzira és comerç”. 

3. Bons de consum de comerç local 
4. Ajudes autònoms. 
5. Despatx extraordinari.  
6. Precs i preguntes. 

 
 
El Sr. President obri la sessió amb el primer punt 
de l’ordre del dia, en el qual s’aprova per 
unanimitat l’acta anterior. 
 
El Sr. President inicia l'exposició per a tractar el 
segon punt, segons com es decidí en l’última 
reunió, s’ha realitzat una consulta als comerços 
d’Alzira sobre la oportunitat de la plataforma de 
venda en línia alziraescomercio.com i per 
conéixer quants estan interessats en formar part. 
El termini ha estat fins el 30 de maig, la qual 
cosa no significa que estiga tancat el termini per 
a adherir-se a la plataforma. 
 
Recorda les condicions per a estar a la 
plataforma i els costos que assumirà 
l’ajuntament, els 3 primers mesos assumirà el 

cost íntegre i a partir del 4t mes els comerços abonaran una quota màxima de 50 € fixos o bé 
variable segons vendes. Una vegada finalitze el 3r mes, i si el funcionament de la plataforma és 
satisfactori per als comerços, es prorrogarà per a tot l’any continuant assumint l’ajuntament tot 
el cost, a excepció de la referida quota de 50 €, corresponent a publicitat de “pago per clic”. 
 

Id
en

tif
ic

ad
or

 v
3T

6 
hZ

64
 T

qA
S

 w
pY

k 
6o

+
c 

A
N

F
E

 A
0c

=
   

(V
ál

id
o 

in
de

fin
id

am
en

te
)

U
R

L 
ht

tp
s:

//s
ed

ee
le

ct
ro

ni
ca

.a
lz

ira
.e

s/
P

or
ta

lC
iu

da
da

no
/v

er
ify

D
oc

s.
js

p



 

adl@idea-alzira.com - Tel. 96 245 51 01 - Ronda d'Algemesí, 4 - 46600 - www.idea-alzira.com 

Es requeria un grup nombrós de comerços per a arrancar i tancada la consulta hi ha 75 
comerços interessats, a més amb un mix comercial variat, per la qual cosa comunica que va a 
posar-se en marxa el projecte de la plataforma de venda en línia del comerç local 
alziraescomercio.com. 
 
Ens reunirem amb els interessats per a concretar els compromisos que hauran d'assumir. 
 
Luisa Castell comenta que molts comerços no tenen la capacitat i la formació suficient per a 
poder estar en la plataforma, i pregunta per esta qüestió. 
 
El Sr. President explica que en este moment se està planificant la formació i les fites que hem 
d’aconseguir així com la temporalització per la la posada en marxa. 
 
La Sra Giner pregunta si s’ha dit a les persones que poden eixir de la plataforma dins dels 3 
primers mesos i el Sr. President li aclarix que este és un període de prova i poden eixir-se’n a 
partir del 4t mes. 
 
La Sra. Castells pregunta sobre la logística. 
 
El Sr. President comenta que la proposta que s’ha traslladat en la consulta als comerços és la 
ja coneguda de fins a 8 km de distància (per l’autonomia de la moto elèctrica) i respecte del 
producte fins a 8 kg i 400 cm d’alçària. Que és podrà reflexionar sobre altres variacions, però 
que el més important ara és començar. 
 
La Sra. Giner manifesta que vol adherir-se a la iniciativa. 
 
La Sra. Palomares vol donar suport, li sembla molt bé que s’haja realitzat l’enquesta i manifesta 
que volen adherir-se com a Consell. 
 
El Sr. President li recorda tot el que s’ha parlat fins ara i que encara no està adherida. 
 
Respecte al 3r punt “Bons de consum del comerç local”, que és una iniciativa que va proposar 
l’Associació empresarial d’Alzira, així com alguns membres del consell en anteriors reunions, 
explica que quasi totes les iniciatives d’altres ajuntaments similars a esta, estan en la línia 
d'emetre targetes prepagament i cita altres localitats, com ara Ibi, L’Eliana o Aldaia. 
L’ajuntament ingressa en un conter la quantitat global que destina als bons i s’emeten targetes 
amb un cost entre 2 i 3 € i les persones compren la targeta en un punt de venda, per a poder-
les gastar als establiments adherits a la targeta. 
 
La proposta serien 5000 € targetes de 30 € on el ciutadà posaria 23 € i l’ajuntament 7 € i 3000 
targetes de 20 € on el ciutadà posaria 15 € i l’ajuntament 5 €. 
 
El Sr. Iborra pregunta per què no poden fer-se recarregables per a abaratir el cost i en lloc de 
fer varies targetes de diversos imports fer-ne sols una. Menys plàstic i menys cost. 
 
El Sr. President explica que les targetes prepagament, no són nominatives i són més ràpides 
d’emetre. La Sra. Castells també pregunta el mateix, però si no es pot ja queda contestada. 
 
També pregunta com s’ha previst la publicitat. El Sr. President contesta que encara no s’ha 
previst, una vegada acordada la fórmula de la campanya es farà càrrec l’ajuntament. 
 
La Sra. Martínez primerament vol agrair que s’haja recollit la iniciativa proposada per la AEA, 
però entén que és insuficient l’aportació de l’ajuntament i que hauria de ser almenys la meitat 
l’ajuntament i la meitat el ciutadà. 
 
Proposa l’emissió de bons de 50 i de 100 € i que l’ajuntament aporte més, si no el 50 %, al 
menys el 40%. 
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El Sr. President explica que estan estudiant que siga una targeta assumible per a la majoria de 
la població i no córrer el risc que després no puguen vendre’s. Podem posar sols la de 30 €, 
però potser la de 20 € arribe a més gent. 
 
La Sra. Martínez comenta que en este moment, les persones que no tenen capacitat per a 
comprar, no poden adquirir ni la de 20 € ni la de 30 €. 
 
La Sra. Giner està d’acord amb el que diu la Sra. Martínez, però també amb el que diu el Sr. 
President que si volem que la gent compre en Alzira, haurem de fer quantitats intermèdies. Ella 
faria sols de 30 €. 
 
La Sra. Palomares diu que l’Ajuntament hauria de fer més aportació perquè el bo fora més 
atractiu. El que vol manifestar és que és insuficient l’aportació de l’Ajuntament. 
 
El Sr. President comenta que en este moment és el que hem de perfilar bé. 
 
La Sra. Castells proposa 3 trams de 20, 30 i 50 € i revisar els descomptes, a major import major 
descompte. 
 
La Sra. Sierra manifesta que estan tots d’acord en el fet que cal revisar els percentatges 
d’aportació municipal. Ella faria sols targetes de 50 € i de 100 €. Fer menys targetes i que 
l'estalvi de la seua l’emissió es destinara a major bonificació. 
 
La Sra. Martínez explica que amb una targeta de 50 €, el comprador realment aporta 30 € i 
l'ajuntament aportaria 20 €, la diferència per al comprador, respecte de les targetes plantejades 
de 30 € (23 € ciutadà i 7 € ajuntament) no és significativa. 
 
El Sr. President diu que la clau és decidir quantes targetes volem llançar per a no es queden 
sense vendre i pregunta si el client estarà disposat a comprar-les per eixe import. 
També explica a la representant de l’AEA que haurien d’implicar-se en la venda dels bons de 
consum, que també seria una forma de promocionar la llavor de l’AEA. 
 
La Sra. Martínez comenta que no té clar que l’AEA puga assumir esta funció i que tindrà més 
credibilitat la seua venda en les oficines d’IDEA. 
 
El Sr. Belda demana disculpes pel retràs però no trobava el enllaç, no escoltava a la Sra. 
Martínez. Respecte del perfil del comprador el desconeix, i que una opció per a reduir el 
nombre de targetes i augmentar l’aportació de l’ajuntament potser ficar la part dels 3 primers 
mesos de la plataforma, que es descomptarien del cost anual. 
 
La Sra Castells li respon a la Sra. Martínez que si es dóna publicitat en la AEA sí que es podria 
fer i respecte de la targeta, si es lleva la de 20 € ajudem al comerç i al usuari. 
 
El Sr. Iborra creu que és bona idea per a visibilitzar l’AEA, que es puguen vendre allí, i també 
poder posar diversos punts en cada àrea comercial o bé al quiosc de la plaça. 
 
La Sra. Palomares comenta que en les àrees no perquè les targetes són diners que ells no 
poden asegurar. 
 
El Sr. President explica que tot es pot estudiar, però per seguretat seria millor en IDEA i que 
continuarem estudiant la proposta amb targetes de 30 € i 50 €. 
 
La Sra. Castells manifesta que no incrementaria el cost que es feren de 20, 30 i 50 €, hi hauria 
que reduir proporcionalment el nombre de targetes. 
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La Sra. Herrero li explica al Sr. Iborra que les targetes d’Alzira tenen un cost de 5 € i són 
nominatives, per la qual cosa no és viable fer una única targeta recarregable, i hi ha que fer-les 
“prepago” i que vagen ja carregades amb l’import estipulat. 
 
El cost dependrà de les targetes que es demanen, però oscil·larà entre 2 € i 3 €. 
 
La Sra. Martínez pregunta si tot el pressupost de comerç està bolcat en la plataforma i en els 
bons, vol saber si quedarà alguna quantitat de pressupost per a Nadal. 
 
El Sr. President comenta que intentaran que quede alguna quantitat, però que la majoria del 
pressupost va a destinar-se a estes iniciatives, fent a més modificacions pressupostàries. 
 
Per últim, sobre el punt referit a les ajudes municipals als autònoms pel COVID19, el Sr. 
President explica l'estat de la tramitació. 
 
El termini finalitzà el 26 de maig i s’han presentat 1120 sol·licituds, menys 25, totes 
telemàticament. Demà es reunix la comissió perquè les ajudes que estan correctes es puguen 
abonar, són unes 446. 
 
Altres 47 tenen duplicitats i altres 17 amb observacions. 
 
No esperaran a finalitzar la baremació per a pagar, per això estes 446 que estan clares es 
tramitaran per al seu pagament. 
 
A més el plenari de la setmana passada incrementà en 100.000 € la partida per a pujar l’ajuda 
de 300 € a 400 € per sol·licitud. Estava previst que entre 800 i 1000 negocis la sol·licitaren. 
 
El Sr. Iborra pregunta si també podien sol·licitar-la autònoms de servicis com ara llanterners, 
electricistes…i li confirmen que ha segut per a tot aquell autònom que ha tancat o ha vist 
disminuïda la seua facturació en un 75%. 
 
El Sr. President explica que esta partida no ix del pressupost de comerç i que les sol•licituds 
d'acord amb pèrdues són més lentes de tramitar. 
 
En el torn de precs i preguntes, el Sr. Iborra cometa que tenen una proposta d’una app de la 
fotògrafa de l’àrea Pilar Jiménez, d’un directori comercial amb descomptes, que és molt 
econòmic i que podria ser complementari de la plataforma. Remet el correu en el transcurs de 
la present reunió. 
 
La Sra. Giner comenta que seria convenient ajudar els nous emprenedors eliminant taxes i fent 
bonificacions. 
 
El Sr. President li contesta que ho estudiarà amb l’àrea econòmica. 
 
La Sra. Martínez parla de simplificar tràmits, més ràpid i menys costós. 
 
Que en la reunió amb l’AEA comentarà el tema dels bons, però que no facen responsable a 
l’AEA si ells no poden fer-se càrrec de la venda dels bons. 
 
El Sr. President li contesta que volen contar amb l’AEA, perquè la proposta va vindre d’ells. 
 
Per últim el Sr. Belda vol traslladar una queixa que li ha arribat des de hostaleria i és referent a 
que l’ajuntament està sent excessivament estricte amb el control de l’aforament i les distàncies 
en les terrasses. 
 
El Sr. President explica que demà la Junta de Govern Local, aprova 16 ampliacions de 
terrasses i 1 nova. 
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Intervé el Sr. Pérez per a explicar el cas que comenta el Sr. Belda, on una taula de Terrassa 
estava envaint un pas de vianants. 
 
El Sr. Belda insistix que es cuiden les formes des de la policia per a informar d’estos temes als 
propietaris dels establiments. 
 
El Sr. President li respon que també els propietaris han de complir amb la legalitat i que en el 
cas en concret, han sigut advertits en reiterades ocasions. 
 
El Sr. President agraïx l'assistència i no havent més punts que tractar, es dóna per acabada la 
sessió a les 17.00 hores, de la data del encapçalament i amb el mitjà indicat, signant la present 
la Secretària, en prova de la conformitat amb allò expressat en la part superior d'esta Acta. 
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CARMEN HERRERO PARDO

Fecha firma: 22/07/2020 10:31:41

JEFA DEL SERVICIO DE DESARROLLO ECONOMICO COMERCIO Y PROYECTOS
EUROPEOS

AJUNTAMENT ALZIRA

DIEGO ERNESTO GÓMEZ GARCÍA - 19881386W

Fecha firma: 22/07/2020 11:54:44

ALCALDE-PRESIDENT

AJUNTAMENT D'ALZIRA


